



Ottawa, January 2, 2013

EMBASSY OF LEBANON
OTTAWA
AMBASSADE DU LIBAN

Announcement

In reference to the Ministry of foreign affairs and Emigrants circular no. 1622/6 dated 28/12/2012,

The Embassy of Lebanon would like to inform the Lebanese citizens and friends that the Ministry of Tourism in Lebanon has launched a 50 days campaign, starting January 1st, 2013 to February 28th, 2013, titled "50 % for 50 days", that includes offers of 50% on airline tickets, hotel stay, and shopping in addition to special rates at restaurants.

This campaign aims to encourage and create new touristic markets to introduce the natural splendor and distinctive touristic features of Lebanon.

For more information concerning the tourism in Lebanon you can visit the Ministry of Tourism website www.mot.gov.lb



إعلان

إلى جميع أفراد الجالية اللبنانية المحترمين في كندا

بناء لتعميم وزارة الخارجية والمغتربين رقم ٩/١٦٢٢ تاريخ ٢٨/١٢/٢٠١٢،

تود السفارة اللبنانية في أوتواو لفت نظر المواطنين الكرام وأصدقائهم إلى أن وزارة السياحة في لبنان قد أطلقت حملة تمتد على خمسين يوماً اعتباراً من ٢٠١٣/١/٨ ولغاية ٢٠١٣/٢/٢٨ بعنوان "٥٠ يوم ب ٥٠%"، وتشمل عروضاً خاصة بحجم ٥٠% على تذاكر الطيران وإقامة الفنادق والتسوق وأسعار خاصة في المطاعم.

تهدف هذه الحملة إلى تشجيع وخلق أسواق سياحية جديدة والتعريف بالروائع الطبيعية والسياحية المميزة للبنان.

لمزيد من المعلومات السياحية حول لبنان يرجى زيارة موقع وزارة السياحة اللبنانية

www.mot.gov.lb

